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ZAPISNIK 

S 31.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

 31.  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana  20. lipanja   2013.(četvrtak) godine ,s početkom u 
16,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

 

Sjednici nisu bili nazočni:  
 
6. Jordan Ante, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 30. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izbor naj-okućnice za 2013. godinu 
2. Informacije vezane za mini bus 
3. Informacija o dječjem igralištu Lukovići 
4. Zahtjevi grañana i razne informacije 

 
 
-  
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Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad.1 
 
:Predsjednik upoznao vijećnike sa prijavama grañana na području Mjesnog odbora za izbor 
najljepše okućnice i balkona, sveukupno prijavljeno je 11, te komisija u sastavu Valić Franjo, Jakov 
Gudić i tajnica su zajednički predložili da prve tri najljepše okućnice dodijeli se; Fićor Danka, Krpan 
Anita i Maršal Marija. 

 Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
 

 
Ad.2 
.Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa problematikom prometovanja mini busa, te predlaže da 
se proslijedi dopis Autotroleju da se mini bus linije 4A koji do sada vozi na relaciji Pulac (okretište 
linije broj 4) na okretište linije 4A, nakon odvožene linije vrati na početnu stanicu (zadnje linije br.4) 
te krene u smjeru prema Svetoj Katarini i okrene se kod kućnog broja 53 Oktavijana Valića. 
Sukladno izvješću Autotroleja navedena relacija zadovoljava tehničkim uvjetima. Prometovanje  
linije 4A do Sv. Katarine trebalo bi započeti najkasnije sa 01. rujna 2013. godine zbog početka 
nove školske  godine. 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
 
Ad.3 
 
 Predsjednik upoznao vijećnike sa završetkom radova na dječjem igralištu u Lukovićima, u tijeku je 
postavljanje vrtuljka i postavljanje anti-stres podloge  i ureñivanje – šišanje trave i dječje igralište bi 
bilo spremno za upotrebu te predlaže da se ipak napravi malo otvorenje parka 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
 
 
Ad.4 
 
Zahtjevi grañana 
 
Dopisu stanara Ulice  Pulac 33/6 i 33/7 (dopis u prilogu) a vezano za asfaltiranju pristupnog puta. 
 Vijeće smatra da novoizgrañene zgrade  koje su imale urednu dokumentaciju odnosno 
grañevinske dozvole (a jedna od tih zgrada je zgrada Josipa Šarića ) trebale bi dobiti 
pristupni put do svojih objekata ukoliko su plaćeni svi komunalni doprinosi. 
  
 
 
Predsjednik upoznao vijećnike o peticiji grañana Pulca koji su dostavili a vezano  o uvoñenju 
cjelodnevnog radnog vremena trgovine Brodokomerc Nova na Pulcu.  
 Vijeće Mjesnog odbora takoñer nastoji razumjeti i Brodokomerc koji trenutačno 
nema pozitivan komercijalni status ovog dućana (prema izjavi Brodokomerca).  
Nakon provedene analize Vijeće smatra da bi takva kategorija trgovine trebala raditi cijeli 
dan i za eventualne promjene u radnom vremenu  Vjeće stoji  na raspolaganju za sastanak u 
Brodokomercu. 
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Vijeće razmatralo zahtjev grañana Ulice Pulac za postavljanje rasvjetnog tijela – lampe kod kućnog 
broja 70  
Vijeće smatra da na javnoj prometnici na kojoj prometuje linija 4A treba na postojeći stup 
postaviti rasvjetno tijelo – lampu iz razloga što na toj poziciji grañani čekaju autobus. 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


